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Usnesení 
ze zasedání Osadního výboru Hýlov dne 22. března 2018 v  restauraci U Rašků 

Přítomni:  MUDr..Jitka Návratová, Ing. Arch.Tanas Kotupas, Jitka Prokopová,MBA, Jaroslav Varga 

Omluveni:  Ing. Jan Czernin 

Hosté:  zastupitelé města Klimkovice –  Ing. Lucie Krejčí, Ing. Dušan Petr,  Bc. Renata Návratová 

a člen Komise dopravy a bezpečnosti Rostislav Jasník a člen kontrolního výboru Vítězslav Rak 

Občané: viz prezenční listina u zápisu ze zasedání OV Hýlov 

 

Osadního výbor Hýlov se na veřejném zasedání  s občany po projednání: 

2018/1 Usnesl 

Občané na veřejném zasedání OV Hýlov trvají na tom, aby za Město Klimkovice ke každé akci, kterou 

Město Klimkovice zajišťuje, pokud se tato akce týká občanů Hýlova, informovat OV Hýlov, který navrhne 

„zástupce OV Hýlov“ z řad občanů Hýlova. Cílem tohoto zásupce bude především podpořit spolupráci 

obou stran tak, aby byli občané i město spokojeni, tzn. například včas informováni. Týká se to například 

projektové přípravy, kanalizace, přesunu inženýrských sítí a dalších aktivit v oblasti OV Hýlov. 

 

OV Hýlov     Pro: 4        Proti:   0           Zdržel se hlasování: 0 

Občané        Pro: 33        Proti:   1           Zdržel se hlasování: 0 

 

Návrh na usnesení  pro Zastupitelstvo města Klimkovic: 

Varianta A: Pověřit vedoucího HTO, jako zodpovědnou osobu, definovat všechny aktivity týkající se 

oblasti Hýlov a projednat s občany Hýlova  návrhy „zástupce/ců“ z Hýlova k jednotlivým akcím a bude 

informovat OV Hýlov a město Klimkovice. 

 

Varianta B: Pověřit vedoucího HTO, jako zodpovědnou osobu, který předá OV Hýlov seznam všech akcí 

týkající se oblasti Hýlov.  OV Hýlov projedná a navrhne z řad občanů Hýlova „zástupce“  Osadního výboru 

Hýlov. 

 

2018/2 Usnesl 

Občané znovu trvají na řešení bezpečnosti v celé oblasti. Žádají zastupitelstvo o získání závazného 

stanoviska zodpovědných orgánů k možnosti umístění úsekového měření v úseku od přechodu ul. 

Osvobození po zastávku U dvora. 

 

OV Hýlov     Pro: 3        Proti:   0           Zdržel se hlasování: 1 

Občané         Pro: 29        Proti:   3           Zdržel se hlasování: 1 

 

Návrh na usnesení pro Zastupitelstvo města Klimkovic: 

ZM souhlasí požádat zodpovědné orgány o stanovisko k řešení radarové kontroly rychlosti jízdy ( např. 

úsekové měření od přechodu ul. Osvobození – zastávka MHD U Dvora  atp.), tak abych občané Hýlova  

mohli být se stanoviskem seznámeni na příštím veřejném zasedání na podzim 2018 ( přelom září/říjen). 

 

 

 
V Klimkovicích dne 30. 04. 2018 


